

Call for Papers for
55th International Conference
on Sino-Tibetan Languages and Linguistics
(ICSTLL-55)

First Circular

Location: Kyoto University, Japan

Conference dates: September 15th-18th, 2022

Email: icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp

[Website] <https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/>

About the Conference

The International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics (ICSTLL) was held for the first time at Yale University in 1968, and has been held in 13 different countries (twice in Japan). It is the premier meeting for linguistic researchers working within the Sino-Tibetan language family, a family with over 400 languages.

The 55th conference will be held at Kyoto University in Japan, which is located in the east side of Kyoto City near the Imperial Palace in September, 2022. We welcome all the linguists who are engaged and/or interested in the Sino-Tibetan languages, and hope to have fruitful discussions for the future prospects.

Regarding COVID-19 Measures

It is not possible to predict how COVID-19 situation will be in 2022, but we organizers will prepare for dual system to host this conference.

- 1) The participants in Japan or who can come to Japan are welcome to attend this conference on face to-face basis.
- 2) The participants who cannot come to Japan are welcome to join via ZOOM online.

Call for Abstracts

ICSTLL-55th will be held on September 15-18, 2022 at Kyoto University, JAPAN. Abstracts are invited for presentations on any aspect of linguistic research on Sino-Tibetan languages. Applicants are welcome to submit up to one single-authored and one co-authored abstracts.

Important Dates

Abstract Submission Deadline: March 30, 2022

Notification of Acceptance: April 30, 2022

Abstract Submission Guidelines

Abstracts should be no more than 600 words (or 1000 Chinese characters) in length in PDF formats via *EasyChair* system (open approximately from December 2021), including examples and/or a figure (one at most). Abstracts should be written in English or Mandarin Chinese. (At the moment each presenter will be allotted **20 minutes** for presentation and 10 minutes for discussion.)

Please be kindly requested to remove any self-identifying information from the abstract(s), and attach another file in your email which specifies your abstract title, your name, title, affiliations, email address, phone number and other relevant information.

Contact address: icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp [Convener: IKEDA Takumi]

This conference is financially supported by the JSPS project entitled “A Study on the Historical Development of the Sino-Tibetan Languages and their Typological Geography” (JP18H05219; Principal Investigator: IKEDA Takumi, Kyoto University).



征稿启事

第 55 届国际汉藏语言暨语言学会议 (ICSTLL-55)

第一号通知

地点：京都大学，日本

会议时间：2022 年 9 月 15 日-18 日

邮箱地址：icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp

网址：<https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/>

关于会议

国际汉藏语言暨语言学会议 (ICSTLL) 于 1968 年在耶鲁大学首次召开，此后先后在 13 个国家举办（其中两次在日本）。汉藏语系包含 400 多种语言，ICSTLL 属于汉藏语言研究领域的高端会议。第 55 届会议将于 2022 年 9 月在京都大学召开。京都大学临近御所，地处京都东部。我们欢迎所有从事汉藏语言研究或对此领域感兴趣的学者参加，并期待所有参会者的热烈讨论。

举办方式（新冠防控措施）

由于 2022 年的疫情变化难以预测，会议将通过线下、线上两种方式同步进行。

- 1) 在日学者和具备来日条件的学者欢迎到场参会。
- 2) 无法来日的学者可通过 ZOOM 线上参会。

摘要征集

第 55 届 ICSTLL 将于 2022 年 9 月在日本京都大学召开。报告内容不限研究方向，与汉藏语言研究相关即可。每位报名者最多可申请一项单人报告和一项合作报告。

重要日期

摘要提交截止日期： 2022 年 3 月 30 日

录用通知： 2022 年 4 月 30 日

提交摘要时的注意事项

摘要需以PDF格式通过EasyChair系统提交（系统预计于2021年12月开放）。摘要长度不可超过600英文词或1000汉字，包括例子和（或）最多一个表格。摘要的书写语言可为英文或中文。（目前暂定每位报告人有20分钟的报告时间及10分钟的讨论时间。）提交的摘要中不可包含任何透露身份的信息。请在邮件中另附一份文件，文件中需写明摘要题目、姓名、职位、所属单位、邮箱地址、手机号码以及其他相关信息。

联系方式：icstl55@zinbun.kyoto-u.ac.jp [会议负责人：池田巧（IKEDA Takumi）]

此会议得到 JSPS（日本学术振兴会）“A Study on the Historical Development of the Sino-Tibetan Languages and their Typological Geography” [汉藏语的历史发展与语言地理类型学] 项目的资助。（JP18H05219；项目负责人：池田巧，京都大学）

